
Írásbeli Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Állami vállalatok” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr .

Veres János Pénzügyminiszter Úrhoz . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Magyarországon hosszú ideje komoly gondot okoz az állami vállalatok finanszírozása .

Különösen a 2002 és 2006 közötti id őszakban emelkedett meg az államháztartási körön kívü l

kezelt, úgynevezett kvázi-fiskális tételek összege . Ahhoz, hogy a gazdaságpolitika megfelelő
döntést tudjon hozni, érdemes tágabb időbeli kitekintést tenni . Elsősorban azon vállalatok

adósságának alakulásra kérnék információkat, amelyek közérdekl ődére tartanak számot

adósságállományuk nagysága folytán . Kérem Miniszter urat, bocsássa rendelkezésemre ,

mekkora adósságállománnyal rendelkezik a BKV, a MÁV, valamint a kórházak a

rendszerváltozás óta. Amennyiben a pénzügyminisztérium készített prognózist a z

elkövetkezendő évekre vonatkozóan, kérem, azokról is tájékoztatni szíveskedj ék .

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2008 . december 20 .
Tisztelette l
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